



Dansk Polithundeforening

Område 6

områdebestyrelsesmøde den 12. september 2024,

Deltagere: Anne Andersen Skovbo (AA), John Buller Skovbo (JB), Klaus Buddig København (KB), Anne Rasmussen Roskilde (AR) Roskilde, Dan Nurnberg Roskilde (DN), Lars Rishøj Birkerød (LR), Maj-Britt Andersen Birkerød (MA), Jens Rimmer Roskilde (JR), Tove Leth Frederiksværk (TL)L, Mette Lindegaard Frederiksværk (ML), Mads Blak Taastrup (MB), Ditte Buhl Taastrup (DB), Camilla Byskov Taastrup (CB), Peter Svane Frederiksværk (PS), Henning Vestergaard Frederiksværk (HV), Ken Barbesgaard Helsingør (KE), Dennis Rasmussen Skovbo (DR), Torben Alrik området (TA), Christian Duurloo Området (CD)

1. Godkendelse af referat fra områdemøde.

Blev godkendt uden anmærkninger

2. Tilføjelser/ændringer til dagsorden, valg af Referent

Der var ingen ændringer til dagsorden og Torben blev valgt som referent

3. Meddelelser fra områdelederen

Vi har afholdt en del formandsmøder gennem året, specielt omkring hvem der skal være kåringsmand i område 6. Dette er endnu ikke kommet på plads, men Christian har et møde til DM med Lars Bramhøj samt Axel hvor emnet skal vendes og vi kan finde en løsning.

4. Indkomne forslag fra afdelingsbestyrelserne

Ingen modtaget

5. Udtagelseskonkurrencer 2024

Tak til tilrettelæggerne, for det store arbejde de har lagt i at skabe de bedst mulige betingelser for vores hunde. Vi er det område der sender flest hunde til DM nemlig godt 29% af hundene der stiller, kommer fra område 6.

Patrulje 1. Sep. i Tåstrup

9 hunde til start 6 af dem kommer med til DM den ene er sek. 1

Krim. 24. Aug. i Frederiksværk-Gribskov

Områdeleder: Christian Duurloo, e-mail: cduurloo@gmail.com, tlf. 51161248

Områdekasserer: Maj-Britt Andersen, e-mail: omr6kass@hotmail.com, tlf. 28597577

Bankdetaljer: Danske Bank reg. 1551 konto 8348 111

www.phomraade6.dk



Dansk Politihundeforening

Område 6

6 hunde til start 2 kommer med til DM plus 1 sek. 1

Vinder. 25. Aug. i Skovbo

6 hunde til start 3 kommer med til DM plus 3 sek. 1

5 a. Unghunde 2

Bliver afholdt i Taastrup

6. DM 2024 i Syd

I år har vi sendt følgende dommer samt figurant afsted til DM. Mette Lindegaard, Torben Alrik, Line Holm Hels samt John Buller. Torben og Mette er udtaget som repræsentant for henholdsvis sek. 1 & 2. Line har fået pladsen for sin overdommer gerning i patruljeudtagelsen. Lars Rishøj som var ude som overdommer i vinderklassen er også blev spurgt men takkede nej. John er kommet grundet området ønsker at belønne dem der gør noget for området. John blev valgt da John altid er med som dommer/figurant de gange John ikke selv stiller med hund. Der var fuld opbakning til de udtagende samt kriteriet de var udtaget på.

Skovbo tager deres fane med og Helsingør vil muligvis sende deres afsted også.

7. Områdemesterskaberne.

Områdemesterskab 2025, her var der fuld opbakning at afholde mesterskabet igen.

a. Del 1 søndag 2/3 i Roskilde,

b. Del 2 søndag 30/3 i Tåstrup

c. Finale søndag 13/4 i Frederiksværk/Gribskov

8. Unghund 1 – 2025

U1 i Birkerød 6/4

9. Oprykningskonkurrencer 2025



Dansk Politihundeforening

Område 6

a. Patrulje 27/4 Frederiksværk/Gribskov

b. Krim 26/4 i Skovbo

c. Overdommere til oprykningskonkurrencerne skal være områdelederen i hænde senest 31. januar 2025

10. Listeførere / overdommere i området

Ulla område 5 holder fast på 2 konkurrencer i alle klasser med tilhørende overdommer. Uddannelse af listefører skal afdelingerne selv klare.

11. Pokaler til DM mv.

Dem er der styr på

12. Foreningens hjemmeside.

Område hjemmeside skal linke til alle afdelinger, Dan hvor mange klikker på hjemmesiden og hvor forsætter de hen. DR det skal være til områdets medlemmer, Mads mangler et kort så man kan se hvor område 6 er henne i landet, alle konkurrencer, prøveåringer samt åringer, samt lokale konkurrencer som et prøveforsøg skal være på områdekalendarer. adresser på alle afdelinger, områdemøder skal også med, DR efter dm skal hovedklubbens hjemmeside løftes til højre plan. KB hjælper Christian med kalender

13. Dato for næste områdebestyrelsesmøde -

Område bestyrelsesmøde onsdag 29/1.

14. Dato for ordinært områdemøde

Ordinært områdemøde onsdag 26/2

15. Evt.

AU hvorfor kommer der ingen på bidindlæring, DR troede at det kun var for 11'er figuranter, mere info om hvad kurset indeholder der er mange der har misforstået, Dan roser Anne og Palles kurser, vil ikke sende folk afsted som nye.



Dansk Politihundeforening

Område 6

KB laver selv bidindlæring. DR kasserer skal vælges lige som alle andre til ordinært møde. LR overdommer det må ikke være for svært og kompliceret, overdommer skal komme med genstande på dagen, CB oplægget skal vælges delt når overdommer for oplægget. LR tilrettelægger for oplægget skal tænke mere som landmand. DR kan man sende ud til dommer og figuranter hvad de skal lave til konkurrencerne lad os gøre det fremover, TL hvordan kan det være at formænd i område 6 ikke har hørt om den karantæne der er givet til et medlem i området. DR beretter om hvordan det er meldt ud i Skovbo. KB vil gerne vide vis han skulle komme forbi og træne i København. ML sætter medlemmer i dårligt lys kan man ikke fortæller hvad der er sket.LR skal man ikke fortæller det ud så man ikke for personen kommer i andre afdelinger. Dan troede at alle formænd viste det. HV har samme mening vis der trænes i andre afdelinger. ML måske er det områdelederen der skal udmelde til formænd i område 6. DR sladderer løber stærkt, folk har henvendt sig for at høre om det.